
Norddjurs Golfklub 

Formandsmøde  
 

Dato: 04.09.2014 
Tidspunkt: Kl. 18.00 
Sted:  klubhuset 

Ordstyrer:  
Ole Jensen 

Referent:  
Lone Rytter 

Deltagere: bestyrelsen, formænd for de faste udvalg, formænd for 
klubber i klubben, træner Oli Barddal, sekretariat(LR)   
 

Dagsorden: 
       

1. Velkomst og orientering ved Ole Jensen 
• Klubbens økonomi 
• Blokering af banen 
• Adfærd/etikette og dresscode 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

2. Orientering fra sekretariatet 
 

 
       
 
 

 
Ole Jensen: 
Det har været en meget mild vinter og derfor 
en mindsket greenfeeindtægt i forhold til 
foregående år på kr. 80.000,- 
 
Dresscode – der strammes op til rimeligt 
niveau og standard.  
 
Der er, siden sidste møde, indgået nogle få 
henvendelser – største problematik er, at der 
ikke bliver lukket igennem. 
 
P-pladser – personaleparkering respekteres 
ikke af øvrige brugere af parkeringen. Der 
henstilles til, at der parkeres på øvrige 
pladser. 
 

Inge-Lis Mørch: 
Jacob Skovsen er udlært greenkeeper den 
12.09.2014. Jonny Nielsen deltager i 
arrangement på skolen i denne anledning. 
 

Stig Helenius har ansøgt om elevplads. Han 
starter i jobtræning og evt. elevplads til 
januar. 
 

Der starter en kontorassistent – Merete - i 
jobtræning mandag den 08.09.2014.  
 
Tak for Hjælpen turnering den 12.10.2014. 
Sekretariatet udsender i den forbindelse en 
navneliste til udvalgsformændene, der 
foretager den endelige indstilling til 

 



invitationer. 
 

Sekretariatet indstiller øvrige frivillige 
hjælpere. 

3. Orientering og evaluering af sæson 2014 fra 
udvalg: 
 

a) Turneringsudvalget ved Annie Pihl Strøm 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
b) Begynderudvalget ved Inge-Lis Mørch 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

c) Regel- handicapudvalget ved Ole Junker 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

      
 
 
Det er gået fint med alle afholdte turneringer 
i 2014. 
 
Det tilstræbes at fordele turneringerne, så 
flere afholdes i efteråret. 
 
Klubmesterskaber er afviklet sidste weekend 
i august. 
 
Der er modtaget startlister til Rold Synoptik 
cup. 
 
Regionsgolf fortsætter som hidtil. 
 
Der er kørt et hold begyndere igennem og de 
fleste har allerede opnået banetilladelse. 
 
Der har så på foranledning af DGU været 
afholdt endnu et Åbent Hus arrangement, 
hvilket betyder, at der opstartes et lille hold 
på ca. 10 begyndere. 
 
Der er ca. oprettet 40 nye senior begynder-
medlemmer. 
 
I oktober lægges Kaninturneringerne på 
henholdsvis 2 lørdage og 2 søndage. 
 

HANDICAP: 

Der er afholdt ERFA-møde i Grenaa hvor 
Bente Nielsen og Henning Sejersen samt 
undertegnede deltog. Alle deltagende 
klubber enedes om at sende brev til DGU 
omhandlende reglen om maksimalt 
regulering af 2 EDS-runder pr. kalenderuge, 
hvilket ERFA-klubberne opponerer imod. 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

d) Sponsorudvalget ved Ole Jensen 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Næste ERFA-møde 23.03.2015 
 
Det indskærpes, at:                             
HVIDE PÆLE ALDRIG MÅ FLYTTES 
 
I perioden 01.04 til 01.08.2014 er der 
foretaget 4600 hcp. Reguleringer. 
 
2938 af disse i forbindelse med turneringer, 
1450 selvrapporteringer og 270 afleveret i 
kassen. 
Regler for EGA-hcp.: 
For at bevare sit EGA-hcp skal der afleveres 
8 scorekort for at blive årsreguleret. Mindst 
4 af disse skal være fra indeværende år – 
herefter benyttes tidligere års score. 
Annie Pihl: 
Man kunne evt. indføre, at man SKAL have 
et EGA-hcp. For at deltage i turneringer 
 
REGEL: 
 
Regelundervisning: 
 
Der er 18 beståede prøver. Kun 3 har 
benyttet regelstudium. Heraf er 2 bestået. 
 
1 holdkaptajn har taget imod tilbuddet om 
prøven og har bestået. Alle holdkaptajner er 
blevet tilbudt studiet.  
 
Der afholdes møde med begyndere med 
henblik på evaluering af regelbesvarelser. 
 

Sponsorudvalget er kommet godt i gang og 
har fået virkeligt gode sponsorer – nogle er 
desværre også faldet fra, så der er ikke 
indgået så mange aftaler som forventet. 
 
Der er d.d. planlagt et sponsorarrangement, 
men på grund af ringe tilslutning, har man 
valgt at aflyse. 
 
Lynhytter er et af de ønskede projekter, som 
vi meget gerne vil finde sponsorer til. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

e) Eliteudvalget ved Oli Barddal 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
f) Juniorudvalget ved Peter Mosdal 

 
 
 

g) Baneserviceudvalget ved Niels Huus 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Udvalget har, via de tilgængelige kanaler, 
søgt medlemmer, der via deres arbejdsplads 
evt. kunne søge sponsorater hos arbejdsgiver 
samt søgt ”sælgere” til sponsorater. Der er 
ikke p.t. modtaget nogen tilbagemeldinger. 
 
15. okt. udsendes et brev til alle sponsorer 
med et stort tak for sponsoratet i inde-
værende år. Disse sponsorer vil igen blive 
kontaktet i 1. kvartal 2015 med henblik på 
gentegning af sponsoratet. 
 
1 medlem har forladt sponsorudvalget. 
 
Eliten træner tirsdag, hvor fremmødet er ca. 
20 medlemmer. Der trænes også på at opnå 
et godt sammenhold i gruppen. 
 
Der er mange unge talenter i eliten samt 
endnu flere juniorer med stort potentiale. 
 
Herreholdet vandt alle deres kampe og 
spiller i Tange Sø om oprykning. 
 
Der har i 2014 været en øget tilgang af 
juniorer i klubben. Der er erfaring for, at det 
har den synergieffekt, at det tiltrækker en del 
forældre. 
 
Baneservicearbejdet opleves stort set som 
positivt af udvalget. 
 
Jørgen S. Christensen er udtrådt og Ole 
Jensen er indtrådt i udvalget. 
 
Udvalget afholder snart det halvårlige møde. 
 
Der har i perioden været enkelte 
kontroverser, men disse er løst i mindelighed 
– dog en gang ved formand Ole Jensen. 
 
Der er afleveret liste over baneservicevagter 
i sekretariatet. 
 



1) De unges medhjælpere i weekends. 
 
 
 
 
 
2) Restanceliste. 
 

 
3) Afholdelse af turneringer i klub-regi. 
 
 
 
 

h) Kommunikationsudvalget ved Ruben 
Leonhardt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

i) It-udvalget ved Ole Junker 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

j) Baneudvalget  ved Jonny Nielsen 
 
 
 
 
 

1) Det er aftalt med sekretariatet, at der 
mailes en liste med arrangementer/ 
weekendvagter til Niels Huus.  
Der sendes desuden liste med 
relevante telefonnumre/mailadresser. 
 

2) Samarbejdet med sekretariatet 
beskrives som superfint. 

 
3) Baneservice vil meget gerne køre 

ved turneringer – send mail til Niels 
Huus, så foranlediger han kørslen. 

 
Kommunikationsudvalget oplever god 
respons på de forskellige tiltag såsom: 
NDG-News, facebook og hjemmeside 

Der er opnået virkelig god kontakt med 
pressen og vi er tit omtalt i lokalaviserne – 
Inge-Lis har denne kontakt. 
 
Det er tidligere aftalt at Jens Peder og Finn 
H (Veteraner) laver indlæg til avisen. 
Henholdsvis om venskabsturnering med 
Mollerup og ”hvor blev de af – de gamle” 
Interview med Erik Sørensen. 
 
Den 05.08.14 blev der udarbejdet en ”to do” 
liste. Her er bl.a. nævnt indkøb af ny printer 
til større opgaver, da der ikke længere 
tilbydes service samt forbrugsstoffer til den 
nuværende. Der er købt en ny (brugt). 
 
Der er ved at blive gravet kabel ned til 
greenkeeperkontor, da det er den eneste 
måde der kan etableres et rimeligt stabilt 
internet dertil. 
 
Scorekortprinter drøftes i næste regnskabsår. 
 
Banen står flot og spændende med de 
forhåndenværende midler. 
 
Vi har fået foræret jord til teestederne 12 – 
15 – og 16. 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

k) Klubhus- og ejendomsudvalg ved Jonny 
Nielsen 
 
 

Forbedring af hul 4 er forbundet med 
væsentlige omkostninger, hvorfor 
sponsorudvalget arbejder ihærdigt med at 
finde sponsorer til dette. 
 
Maskinparken er i fin stand – dog savnes en 
blæser til at blæse blade af greens. 
 
Der ønskes lynskure/læskure samt 
lynafledere på disse. 
 
Det tilstræbes at afskyde krager i nærmeste 
fremtid. 
 
Klubhuset fremstår flot. Greenkeeperhuset 
er malet og Pavillonen renoveret. 
 
Taget på greenkeeperhuset trænger til 
maling. 
 

  
4 Orientering og evaluering af sæson 2014 fra 

klubber i klubben: 
 

Tirsdagsdamerne ved Bente Nielsen 
 

 
 
 
 
Onsdagsherrerne ved Gunnar Pilgaard 
 
 
 
 
Veteraner ved Jens Peter Andersen 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Rita Kirkegaard: 
Banen har i perioden ikke været blokeret så 
meget som tidligere. Dette er blevet 
bemærket af de øvrige deltagere. 
 
 

Onsdagsherrerne har haft en fantastisk 
sæson med et stort fremmøde. Der er afholdt 
3 venskabsturneringer. Alt i alt stor 
tilfredshed med sæsonen. 
 

Der har hver onsdag spillet mellem 65 og 
100 og der kommer løbende nye til. 
 
Der er en god atmosfære og rigtig hyggelig 
socialt samvær. 
 
Der er i perioden afholdt 
venskabsturneringer med Mollerup og snart 
drager 64 spillere til udebanemesterskab i 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Klub 37 ved Inge-Lis Mørch 
 
 
 
 
 

 
 

Øland med overnatning og spisning. 
 
Veteranerne vil gerne yde noget for klubben 
– der foreslås, at man lejlighedsvis kan feje, 
vande blomster og i forvejen er det jo 
veteranerne, der står for vedligehold af 
volden, som står særdeles flot. 
 
Der skulle fremkomme et overslag på 
rensning af tag på greenkeeperhuset, men 
veteranerne vil gerne give tilsagn om 
sponsorat af kr. 15.000,- til projektet. 
 
Formanden med flere takker og der klappes. 
 
Klub 37 kører fint og er en populær klub. 
Der er afslutning den 28.09, hvor der spilles 
9 huller.  
 
Der er kommet en henvendelse fra Randers 
Fjords Klub 30, der foreslår afholdelse af en 
venskabsturnering 1 gang årligt. 
 

 
5. Træner Oli Barddal 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
Der er solgt mange 5 og 10-turs klippekort 
samt årskort. 
 
Der er i sommerperioden afholdt 
fælleskurser for spillere med hcp. over 36. 
 
Der er rigtigt mange gode juniorer og der 
satses meget på at skabe et godt 
sammenhold i gruppen. 
 
Peter Mosdal supplere, at klubben har et 
godt rygte bl.a. med hensyn til deres 
juniorarbejde. 
 

 

6.  Eventuelt 
 

  

7. Næste møde 3. marts 2015  
 


